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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Απόσπασµα της  

Αριθµ. Συνεδρίασης:   12 / 22-05-2013 

 

Αριθµ. Απόφασης:       367 / 2013 

 

ΘΕΜΑ: ∆ιατύπωση γνώµης για την υλοποίηση ιδιωτικού έργου στο πλαίσιο του 

χρηµατοδοτικού εργαλείου JESSICA της Ευρωπαϊκής Επιτροπής (Ε.Ε.) και 

της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων (Ε.Τ.Ε.). 

  

    Στις Σέρρες και στο ∆ιοικητήριο, σήµερα την 22
α
 του µηνός ΜΑΪΟΥ του έτους 

2013, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 20:00 συνεδρίασε το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ. 12/16-05-2013 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που επιδόθηκε σε όλους τους ∆ηµοτικούς 

Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-

6-2010 τ.Α’) «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης 

∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης».  

    Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της 

παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου ότι σε σύνολο 41 ∆ηµοτικών 

Συµβούλων, παρόντες ήταν 35 δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Κατιρτζόγλου Βασίλειος 

∆ινάκης Κων/νος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Μερετούδης ∆ηµήτριος 

Χουρουζίδης Νικόλαος (Γραµµατέας ∆.Σ.) Μηλίδης Θεόδωρος 

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Μοσχολιός Ζωγράφος 

 Μπιτζίδου-Σαρακενίδου Σοφία 

Αναστασιάδης Αντώνιος Μπόικος Αθανάσιος 

Αραµπατζής Θεόδωρος Μυστακίδης Παύλος 

Αρναούτογλου Φωτεινή Νεράντζης Βασίλειος 

 Νιζάµης ∆ηµήτριος 

 Παπαδοπούλου Φωτεινή 

Γάτσιος Αθανάσιος Σαραντίδου Ερµοφύλη 

Γκότσης Ηλίας Σούζας Ζαχαρίας 

Γρηγοριάδης Παναγιώτης Σταυρόπουλος Χριστόδουλος 

∆ηµητρίου Ευστράτιος 

∆ήµου Ιωάννης 

Στεργίου Νικόλαος 

 

∆ούκας Γεώργιος Φωτιάδης Στέφανος 

∆ρίγκα Χρυσούλα Χασαπίδης Κων/νος 

 Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης 

Θεοχάρης Μιχαήλ Χράπας Παντελής 

 Χρυσανθίδης Βασίλειος 

Καλαϊτζίδης Βασίλειος  
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ΑΠΟΝΤΕΣ: 1.Αγοραστός Αγοραστός, 2. Βαλτσάνης ∆ηµήτριος, 3. Γαλάνης 

Στέργιος, 4. Ηλιοπούλου Σταλακτή, 5. Ίντος ∆ηµήτριος, 6. Τατούδης Παναγιώτης. 

 

    Οι Πρόεδροι των Συµβουλίων των Τοπικών και ∆ηµοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν 

σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και παρόντες 

ήταν οι κ.κ.: Γασπαρίδης ∆ηµήτριος, Μεταλλίδης Γεώργιος, Πολατίδου Γεσθηµανή 

και Τσίµας Θωµάς.   

     

    Ο Πρόεδρος του ∆.Σ., µετά την διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν παρών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος, 

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.    

 

    • Κατά τη διάρκεια συζήτησης του 1
ου

 θέµατος και αφού ο κ. Πρόεδρος ανακάλεσε 

δύο φορές στην τάξη τον ∆ηµ. Σύµβουλο κ. Αναστασιάδη Αντώνιο, δεδοµένου ότι 

έπαιρνε το λόγο αυθαίρετα και διέκοπτε τους οµιλητές επανειληµµένα, ζήτησε να 

γίνει ψηφοφορία για την αποβολή του εν λόγω ∆ηµ. Συµβούλου. Μετά την διεξαγωγή 

της ψηφοφορίας, κατά πλειοψηφία, ο ∆ηµ. Σύµβουλος κ. Αναστασιάδης Αντώνιος 

αποβλήθηκε από την αίθουσα.        

      Ψήφισαν κατά της αποβολής οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.: Νιζάµης ∆ηµήτριος, 

Μηλίδης Θεόδωρος,  Γκότσης Ηλίας, ∆ινάκης Κων/νος, Κατιρτζόγλου Βασίλειος, 

Μοσχολιός Ζωγράφος, Φωτιάδης Στέφανος, Γάτσιος Αθανάσιος, ∆ρίγκα Χρυσούλα, 

Χουρουζίδης Νικόλαος, Χρυσανθίδης Βασίλειος και Μπόικος Αθανάσιος. 

    - Η ∆ηµ. Σύµβουλος κ. Σαραντίδου Ερµοφύλη δεν δέχθηκε να ψηφίσει.   

    • Μετά την ολοκλήρωση του 1
ου

 θέµατος αποχώρησε από την συνεδρίαση ο ∆ηµ. 

Σύµβουλος κ. Κατιρτζόγλου Βασίλειος. 

    • Με την σύµφωνη γνώµη του Σώµατος µετά την ολοκλήρωση του 2
ου

 θέµατος, τα 

θέµατα της ηµερήσιας διάταξης συζητήθηκαν µε την εξής σειρά: 17
ο
, 3

ο
, 4

ο
, 5

ο
, 6

ο
, 7

ο
, 

8
ο
, 9

ο
, 23

ο
.  

    • Μετά την ολοκλήρωση του 7
ου

 θέµατος αποχώρησε από την συνεδρίαση η ∆ηµ. 

Σύµβουλος κ. Αρναούτογλου Φωτεινή.  

    • Μετά το πέρας του κανονικού χρόνου συνεδρίασης, σύµφωνα µε τον κανονισµό, 

(4 ώρες συνεδρίασης + 1 ώρα) αποφασίστηκε η διακοπή της συνεδρίασης και η 

συνέχισή της την εποµένη 23 Μαΐου 2013 και ώρα 21:00. 

    - Ο ∆ηµ. Σύµβουλος κ. Μηλίδης Θεόδωρος αποχώρησε από τη συνεδρίαση µετά 

την ολοκλήρωση του 16
ου

 θέµατος και επέστρεψε κατά τη συζήτηση του 22
ου

.     

 

    Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο στην παραπάνω συνεδρίασή του, στο 23
ο
 θέµα της 

ηµερήσιας διάταξης, ύστερα από:  

 

    α) την υπ’ αριθµ. 27263/14-5-2013 εισήγηση του Τµ. Περιβάλλοντος του ∆ήµου, 

που έχει ως εξής: 

    « Κύριε ∆ήµαρχε,  

    Σας ενηµερώνουµε ότι:    

    Με το αρ. πρωτ. 9670/15-02-2013 αίτηµά της η εταιρεία BioGen Energy ζητά τη 

σύµφωνη γνώµη του ∆.Σ. Σερρών προκειµένου να καταστεί κατ’ αρχήν επιλέξιµο για 

ένταξη στο χρηµατοδοτικό εργαλείο της Ε.Ε. και της Ε.Τ.Ε. JESSICA το έργο 

¨Μονάδα παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από αξιοποίηση βιοµάζας, ισχύος 6,5 

ΜW¨.  

Το συγκεκριµένο έργο, για το οποίο έχει εκδοθεί η ΑΠ 2666/13.04.2011 Απόφαση 

ΕΠΟ και η ΑΠ 91137/19.01.2012 Άδεια Εγκατάστασης, αποτελεί σταθµό παραγωγής 
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ηλεκτρικής και θερµικής ενέργειας από καύση βιαερίου προερχόµενου από 

αναερόβια χώνευση βιοµάζας, που θα εγκατασταθεί στο Ο.Τ. 5Β της ΒΙΠΕ Σερρών. 

Το έργο δηµιουργεί, κατά τα δηλούµενα 10 νέες θέσεις εργασίας, ενώ συµβάλλει 

στην αγροτική οικονοµία της ευρύτερης περιοχής καταναλώνοντας περί τους 50.000 

τόνους ενσιρώµατος καλαµποκιού ετησίως.        

Γενικότερα το έργο της εταιρείας BioGen Energy συνάδει µε τις κατευθύνσεις του 

προς έγκριση νέου Γενικού Πολεοδοµικού Σχεδιασµού (Γ.Π.Σ.) ∆ήµου Σερρών και 

µε το Στρατηγικό Σχεδιασµό (Α Φάση) του Επιχειρησιακού Προγράµµατος του 

∆ήµου µας το οποίο εγκρίθηκε µε τη 931/2011 Απόφαση ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

(Μέρος ΙΙΙ).    

Επίσης, µετά και από το δεύτερο έγγραφό µας (Σχ/ 5) προς την Πρόεδρο του Τοπικού  

Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Ενότητας Λευκώνα, το Τ.Σ. σύµφωνα µε το άρθρο 84 του 

Ν. 3852/2010, δεν έχει γνωµοδοτήσει µέχρι σήµερα σχετικά µε το θέµα.    

Μετά από τα παραπάνω και σύµφωνα µε τα άρ 65 του Ν. 3852/2010 και την 

Εγκύκλιο ΑΠ 6646/ΓΓΕΑ 20306/9-4-2012 της Γενικής Γραµµατείας Επενδύσεων & 

Ανάπτυξης του Υπ.Α.ΑΝ. και έχοντας υπόψη τις γενικές κατευθύνσεις του 

Επιχειρησιακού Προγράµµατος ∆ήµου Σερρών καθώς και τις κατευθύνσεις του Νέου 

ΓΠΣ, παρακαλούµε να εισηγηθείτε στο Συµβούλιό σας για τη διατύπωση γνώµης 

(σύµφωνης ή µη) σχετικά µε την υποδοχή του έργου στην παραπάνω αναφερόµενη 

έκταση »,   

 

    β) την υπ’ αριθµ. 21/2013 απόφαση του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής Κοινότητας 

Λευκώνα, µε την οποία γνωµοδοτεί, κατά πλειοψηφία, αρνητικά στην εγκατάσταση 

της συγκεκριµένης µονάδας στο Ο.Τ. 5Β της ΒΙΠΕ Σερρών   και  

 

    γ) την από 22-5-2013 σχετική εισήγηση του αντιδηµάρχου κ. Μυστακίδη Παύλου,  

 

ο οποίος στη συνέχεια πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  

 

    κ. Μυστακίδης: Είναι µια εταιρεία, η BioGen Energy η οποία αγόρασε ένα 

οικόπεδο στην βιοµηχανική περιοχή εδώ των Σερρών, και θέλει να κάνει µια µονάδα 

που θα παράγει ηλεκτρική ενέργεια από βιοαέριο, χρησιµοποιώντας ως πρώτη ύλη 

διάφορα προϊόντα αγροτικά. Έχει πάρει ήδη αυτή η εταιρεία την απόφαση για την 

έγκριση των περιβαλλοντικών όρων καθώς επίσης και άδεια εγκατάστασης για τον 

σταθµό παραγωγής µέσα στο ΟΤ 5Β της βιοµηχανικής περιοχής. Και, το έργο λέει, 

ότι θα δηµιουργήσει κατά τα δηλούµενα 10 νέες θέσεις εργασίας, ενώ θα συµβάλει 

στην αγροτική οικονοµία της ευρύτερης περιοχής καταναλώνοντας περί τους 50.000 

τόνους ενσιρώµατος καλαµποκιού ετησίως. Γενικότερα, η υπηρεσία από έρευνα που 

έκανε, είδε ότι ο χώρος αυτός συνάδει µε τις κατευθύνσεις του Γενικού 

Πολεοδοµικού Σχεδίου και µε το Στρατηγικό Σχεδιασµό της πρώτης φάσης του 

Επιχειρησιακού Προγράµµατος του ∆ήµου, το οποίο εγκρίθηκε από το ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο. Η τοπική κοινότητα, -εδώ δεν είχα πάρει ακόµα την απόφαση του 

τοπικού συµβουλίου- αλλά γνωρίζω ότι ψήφισε, ήτανε 2-2, από τα πέντε µέλη έλειπε 

το ένα, εποµένως η ψήφος της προέδρου µετρώντας διπλά, θεωρείται ότι έχει 

καταψηφιστεί από την τοπική κοινότητα, δηλ. δεν θέλει η τοπική κοινότητα αυτή την 

επιχείρηση. Επίσης, από έρευνα που έχω κάνει, έχουνε παρουσιαστεί κάποιοι 

άνθρωποι µέσα απ’ τη βιοµηχανική περιοχή, συνολικά 23 επιχειρήσεις, οι οποίοι 

έχουν κάνει, -έχουµε τις υπογραφές τους-, έχουνε κάνει αυτοί µια µελέτη, που 

αναιρούνε κάποια δεδοµένα που χρησιµοποιεί αυτή η επιχείρηση και λένε ότι αντί για 

50.000 τόνους, χρειάζεται κανονικά για να παράγει τα 6,5 MW που θέλει, χρειάζονται 

ΑΔΑ: ΒΕΧ7Ω10-ΑΤ1



150.000 τόνοι, δηλαδή φανταστείτε ένα χωράφι 20 στρεµµάτων στο οποίο θα πρέπει 

να έχει αυτό το υλικό, δηλαδή σαν να είναι 7,5 µέτρα όλο το χωράφι σκεπασµένο απ’ 

αυτό το υλικό. Βέβαια στη µελέτη τους αυτοί λεν πως θα τ’ αποθηκεύουν και πως θα 

το χρησιµοποιούν, όµως επειδή είµαστε και στην Ελλάδα, πιστεύω ότι θα 

δηµιουργηθεί εστία µόλυνσης µέσα στη βιοµηχανική περιοχή όπου, η οποία είναι ένα 

χωριό στην ουσία, είναι 800 άτοµα και ζουν εκεί πέρα, εργάζονται 10 ώρες την ηµέρα 

και σ’ απόσταση λίγων µέτρων, δηλαδή 150 µέτρων περίπου υπάρχει εργοστάσιο 

επεξεργασίας γαλακτοειδών προϊόντων, το ΜΕΒΓΑΛ, (το ΜΕΒΓΑΛ, το ΜΕΒΓΑΛ) 

και το Χριστός, το χωριό, ο οικισµός είναι περίπου 600 µέτρα. Θεωρούµε ότι θα είναι 

εστία που θα δηµιουργήσει προβλήµατα µε την µόλυνση, και εισηγούµαι, η δηµοτική 

αρχή εισηγείται, αρνητικά για την ίδρυση αυτής της επιχείρησης, αν και αυτοί θέλουν 

την έγκριση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µόνο και µόνο για να µπορούν να µπουν στο 

Πρόγραµµα το JESSICA. Έχουνε την άδεια εγκατάστασης, δεν ξέρω, προτείνω να 

σταθούµε σθεναρά εναντίον αυτής της εγκατάστασης της επιχείρησης, γιατί υπάρχει 

και δεύτερο παράρτηµα αυτής της ίδιας εταιρείας που θα χρησιµοποιεί, θα βγάζει – 

παράγει ενέργεια µε ιατρικά απόβλητα.- 

 

και σχετική συζήτηση,  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

    

    Γνωµοδοτεί αρνητικά για την υλοποίηση ιδιωτικού έργου στο πλαίσιο του 

χρηµατοδοτικού εργαλείου JESSICA της Ευρωπαϊκής Επιτροπής (Ε.Ε.) και της 

Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων (Ε.Τ.Ε.), στο Ο.Τ. 5Β της ΒΙ.ΠΕ. Σερρών.    

 

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες. 

 

            Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

     ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                   ΧΟΥΡΟΥΖΙ∆ΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

    

 

                                                                                                  ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό 

 

       Σέρρες 30-05-2013 

 

       Πιστό Αντίγραφο 

 

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

 

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ    

 

   Μ. Ε. ∆. 

 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.            

                 

 

ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ 
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